
Verksamhetsberättelse för föreningen Ull i Uppland

Detta gjorde vi i under 2022

Under 2022 fortsatte Ull i Upplands olika medlemsaktiviteter och styrelsearbete i huvudsak
digitalt.  Två marknader genomfördes.

Styrelse

Gunilla Jönsson, ordförande
Margita Thörnström, kassör
Eva Norgren, sekreterare
Ewa Andersson, ledamot
Agneta Holmgren, ledamot
Lena Junell, suppleant
Helena Mattsson, ledamot
Carina Wenngren, ledamot

Revisorer

Kerstin Öhman
Gitte Söderbäck, suppleant

Valberedning

Gunilla Forsell
Kicki Trodin

Senior adviser

Annkristin Hult

Medlemmar

Medlemsantalet var vid årets slut 75

Sammanträden

Styrelsen har under 2021 haft 13 ordinarie sammanträden och extra sammanträden om
marknader och ekonomi. Vidare har ett antal olika arbetsgruppsmöten hållits med delar av
styrelsen som arbetat med bla Arena Svensk Ull, lokaler och marknader. Möten har också
hållits med revisorn.
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Årsmöte

Årsmötet ägde rum 17 mars, digitalt. Gunilla Jönsson berättade om sitt tidigare arbete som
vd  vid Textil & Läderlaboratoriet samt om sin roll som ledamot i Allmänna
Reklamationsnämnden

Ekonomi

Oförutsedda utgifter har tärt på ekonomin under 2022. Vidare har samtliga medlemsaktuellt
blivit minusposter utom en, beroende på att föreläsaren inte tog betalt.
Årsavgiften för 2022 har varit 250:-.

Medlemsaktuellt och andra aktiviteter

Aktiviteten medlemsaktuellt har fortsatt. Sista torsdagen i månaden genomförs kvällstid en
digital aktivitet där någon inbjuds att föreläsa i en timmas tid över ett ämne eller presentera
sitt arbete/företag varefter frågor, diskussioner och nätverkande följer. Dessa
medlemsaktuellt har varit gratis för medlemmar i föreningen. Även icke medlemmar har
kunnat delta till en kostnad av 100:-. De medlemsaktuellt som genomförts under 2022 har
haft kvalificerade föreläsare och inspirerande bredd; Vanten-Från påse till politisk paroll,
Annkristin Hult, Att leva på eller för slöjd- företagserfarenhet, Louise Ström, Svenska fårraser,
Svensk ull och om att vara ullproducent, Fia Söderberg, Gudruns ullbod, Susanne Mellgren
med dotter Helena, Ullstationen i Odensala, en  liten aktör mellan ullägare och kund,
Liselotte Eriksson, 10 år med stickning, ull och angorakaniner, Anita Grahn samt
Stickklassikern med Karin Kahnlund och Evelin Skeppström.

Två marknader i egen regi för medlemmar har genomförts, en i Stadsparken 3 september i
och en julmarknad 26 november i Vaksalaskolans matsal. Till båda marknaderna hade
föreningens medlemmar skänkt egentillverkade vinster till föreningens lotteri.

Hemsida och Facebook

Dessa två plattformar har använts som marknadsföringsredskap. Plattformarna har också
kontinuerligt uppdaterats med information om aktiviteter och allt nytt i övrigt på ullfronten.

Samverkan

Föreningen har tecknat ett samverkansavtal med Studieförbundet Vuxenskolan.

Summering

Styrelsen har arbetat med de resurser som varit tillgängliga och har trots begränsade medel
kunnat  genomföra ett relativt stort antal aktiviteter.

februari 2023 , Styrelsen
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